
Fra:                                              Erik Borlaug <erik.borlaug@icloud.com> 
Sendt:                                        søndag 29. august 2021 21:53 
Til:                                               postmottak 
Emne:                                        Plan id.421.detaljregulering Lloyds marked 
  
Det bør absolutt sees på flere alternativer for utvikling /utbygging av området,et meget viktig område for 
byen,tenk dere arkitektur/proposjoner. 
MVH.Erik Rytterager Borlaug 
  
Sendt fra min iPad 


